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Drammen Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 3/2024 - April

Sted: Schwartz gate 6A, 3043 Drammen

Dato: 16. april 2024, 17:30

Deltakere: Geir Vetterstad Skinnes (daglig leder), Per Fjeld-Olsen (styrets leder), Anja Kristin Lønseth
(styrets nestleder), Eirik Fossen (styremedlem), Knut Arvid Syvertsen (styremedlem), Mariann
Eide (styremedlem), Runar Martin Dammen (styremedlem), Terje Vold (styremedlem), Lars-
Erik Olsen (varamedlem) og Janne Cecilie Hafskjold (styresekretær)

Deltok ikke: Jorunn Tveten (varamedlem)

Møteleder: Per Fjeld-Olsen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

43-3-2024 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes. AU har tidligere orientert om at møte om Marienlyst utsettes.

44-3-2024 Orientering om driften

Det ble gitt informasjon om at husleiekontrakten for våre lokaler løper ut i 2024. Diskusjonen om fornyelse av
fremleiekontrakten med VIK pågår, samtidig som Bedrift og Gym og Turn ønsker å flytte inn i VIKs lokaler. Det
ble også nevnt at Ski vurderer det samme, og at NFF Buskerud trenger mer plass og ønsker å overta lokale til
Bedrift som de grenser til. 

45-3-2024 Godkjenning av utkast til kommunikasjonsstrategi

Styret har tidligere nedsatt en gruppe for arbeid med idrettsrådets kommunikasjonsstrategi. Hovedtrekk i dette
ble presentert og drøftet.

Det ble fattet følgende vedtak:

Den framlagte strategien vedtas som DIR nye kommunikasjonsstrategi.

46-3-2024 Godkjenning av forslag til årsregnskap

Styret behandlet og godkjente årsregnskapet samt de tilhørende dokumentene som skal legges frem for
årsmøtet. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Revisjon av Årsregnskapet var lovet ferdig 8.4. Kontrollutvalgets møte og styremøtet i dag er lagt opp til at
Revisorrapporten skulle vært ferdigstilt. Dette er ikke på plass slik at prosessene blir
forskjøvet. Revisorrapporten er lovet sendt over onsdag morgen. DL har avtalt med Kontrollutvalget slik at
deres rapport blir signert innen torsdag. 
Hadde tidslinjen holdt ville styret signert årsregnskapet digitalt slik at alt hadde vært klart til styremøtet i dag.

47-3-2024 Aktiv i Idrettslag, vedtak fordeling 2024.

Iht. beslutning i forrige styremøte har AU gjennomgått administrasjonens forslag til fordeling. Denne er tidligere

distribuert til styret. I møtet ble det orientert om prinsipper for tildeling av midler.

Det ble fattet følgende vedtak:

Det ble vedtatt å formelt fordele tilskudd til idrettslag for 2024 i tråd med vedlegget og i samsvar med
vedtaket i sak 37-2-2024. Utbetalingen skal gjennomføres i henhold til disse retningslinjene.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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48-3-2024 Idretts- og aktivitetsråd i Drammen

Idrettsrådet har tidligere vært positivt innstilt til en utvidelse som "Aktivitetsråd" iht. hva idrettskretsen legger i

dette. Gitt positiv holdning fra øvrige råd og andre forutsetninger på plass ønsker styret å vurdere forholdet på

nytt.

Det ble fattet følgende vedtak:

1. Sparebankstiftelsen DNB har ingen problemer med å akseptere DIRs "frie" kommunale midler som
den kommunale andelen i en slik stilling. 

2. Kulturrådet og Friluftsforum orienteres om planene og DIR ber disse om å gi en skriftlig
dokumentasjon på at de støtter denne prosessen.

3. AU gis fullmakt til å innlede samtaler med aktuell kandidat for å se om en ansettelse kan være
aktuelt. 

4. Om dette blir gjennomført innebærer det at DIR endrer navn til Drammen idretts- og aktivitetsråd.

49-3-2024 Finansiering av IR - inntil 5 % av LAM tildelingen

Det ble orientert om prøveordningen fra Norges Idrettsforbund angående fordeling av tilskuddsmidler til

idrettslagene. Det ble understreket at hoveddelen av midlene skal tilfalle og utbetales til lagene, mens inntil fem

prosent kan benyttes til drift og felles tiltak for idretten i regi av idrettsrådene. Det ble presisert at en slik bruk av

midlene krever et vedtak på idrettsrådets årsmøte eller ekstraordinært årsmøte, og at kommunen må stille med

minimum tilsvarende

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret vurderer om en sak skal legges fram til årsmøtet 2025.

50-3-2024 Viken Idrettskrets - kretsting

Det ble fattet følgende vedtak:

Det ble besluttet å vurdere om det skal avholdes et ekstraordinært styremøte på Teams når
saksdokumentene foreligger. Golfforbundets forslag angående fordeling av midler fra idrettskretser til
særidretter og VIKs forslag om å opprettholde idrettskretsen i stedet for oppløsning, skal behandles og
diskuteres på det ekstraordinære styremøtet. Styrets delegater oppfordres til å ha en offensiv holdning og
forsøke å skape allianser som støtter VIKs forslag.
Lenke til VIKs forslag til Langtidsplan: Langtidsplan (idrettsforbundet.no)

51-3-2024 Samarbeid med DK, bærekraft for Aktive lokalsamfunn

Sak 54-3 om evaluering av Aktive lokalsamfunn ble diskutert, og det ble presentert et forslag om å presse på

politikken for å få saken om langsiktig bærekraft for Aktive lokalsamfunn opp igjen så raskt som mulig.

Administrasjonen minnet om punktet i samarbeidsavtalen med DK angående møter mellom DIR og politisk nivå i

DK for å drøfte viktige idrettssaker og saker av prinsipiell betydning. Det tas initiativ slik at man kan avholde

samhandlingsmøtene og bringe saken videre, både politisk og administrativt.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret besluttet at Idrettsrådet skal fortsette å arbeide for å få den vedtatte politiske saken om langsiktig
bærekraft for Aktive lokalsamfunn opp igjen så raskt som mulig. Administrasjonen skal følge opp
regnestykket som er lagt ved saken og bringe saken videre i samarbeid med politisk nivå i DK.

52-3-2024 DK - Handlings- og økonomiplan 2025-2028

I de neste månedene vil DIR legge vekt å synliggjøre Helsedirektoratets funn med lokale eksempler, samt å
fokusere på disse sakene:

1. Fondet på 10 millioner årlig til OFS samarbeid må DIR purre på og være en bidragsyter til å fastsette
prinsippene for fordelingen av midlene.

2. Fortsette arbeidet med likebehandling mellom lagseide og kommunale anlegg
3. Midlene avsatt til rehabilitering av kunstgressbaner må også omhandle lagseide baner

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/viken/kretsting/langtidsplan/
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4. Bidra til å videreutvikle Senior aktiviteter i alle kommunedeler via "seniormidlene" fra Drammen kommune
5. Få opp saken om Bærekraft i AL i hht til vedtak av 15.3.2023

53-3-2024 Klubbledermøtet

Agendaen ble gjennomgått punkt for punkt, og det ble besluttet å følge den oppsatte agendaen for møtet.

54-3-2024 IFO saken, oppsummering og oppfølging

Styret oppsummerte den fra kommunens side famøse "IFO-saken". HU for oppvekst og utdanning forkastet
innstillingen fra kommunedirektøren og fattet med 10 mot 1 stemme et alternativt vedtak i tråd med forslag fra
idrettsrådet. Idrettsrådet og angjeldende klubber la ned et betydelig og godt arbeid i saken. Kun positive
tilbakemeldinger til idrettsrådet for vår deltagelse.

Framdriftsplan:

1. Kartlegging ifo fra idrettslag sendes DIR med frist 18.april. 
(Svarene vil bli brukt til å sammenstille en samlet oversikt, uten at navn på den enkelte IFO blir kjent.
Oversikten vil bli brukt i det videre arbeidet med å utarbeide retningslinjene for samarbeidet. Kommunen,
idrettsrådet og alle involverte idrettslag vil jobbe sammen om dette).

2. Kommune og DIR i  møte  22.04 for sammenstilling og dialog.
3. Kommune innkaller alle idrettslag og DIR til et samarbeidsmøte før saken skal opp i HU for oppvekst og

utdanning.

55-3-2024 17 mai tivoliet, informasjon om arrangementet

Godkjenningene om leie av kommunal gategrunn ble gjennomgått, og det ble tatt til orientering at Axels må
avholde tivoliet i tråd med de krav og betingelser som fremkommer i dokumentet "Generelle vilkår for leie av
kommunal gategrunn" og "Generelle vilkår-alminnelige bestemmelser for bruk av kommunale parker og andre
offentlige grøntområder i Drammen". 

56-3-2024 Status evaluering av Aktive lokalsamfunn

Status og fremdrift i prosjektet ble gjennomgått, og det ble informert om at idrettslag og skoler fra fire ulike

kommunedeler har blitt involvert så langt. Neste besøk er planlagt til 19. april i en ny kommunedel. Yngve

Carlsson jobber kontinuerlig med skriftlige dokumenter og evalueringer mellom besøkene. Eksakte tall og

resultater ble ikke spesifisert i møtet.

57-3-2024 Drammen idrettsråds arbeid med bærekraft

Styret mottok en oppdatering angående idrettens rolle i å nå bærekraftsmålene. Daglig leder ga en

oppsummering av svarene som kom inn i en undersøkelse, og det ble informert om en kanal på Microsoft

Teams der interesserte kan få mer informasjon om bærekraft i idretten. Oppdateringen ble tatt til orientering.

58-3-2024 Medlemsutvikling

Ingen ut eller innmeldinger siden siste styremøte.

Orienteringssaker

Innspill og henvendelser som har kommet inn siden sist styremøte ble presentert for styret:

1. Drammen Roklubb fyller 100 år 12. juni 2024
2. Glassverket IF, orientering om årsmøtet i idrettslaget
3. Politisk sak om ny Stipendordning for toppidrett i Drammen.  Idrettsrådet slutter her opp om

kommunedirektørens innstilling som kan gi et solid løft for stipendordninger i kommunen.
4. Drammen idrettsråd deltok som medarrangør med Viken Idrettskrets på deres anleggskonferansen 15 og

16 mars. Ca. 100 deltagere og en svært vellykket konferanse. Gode tilbakemeldinger til klubbene og DIR
for våre bidrag på konferansen.

5. DIR har mottatt kr 300 000,- fra Drm kommune til Aktiv Senior/60+, under fanen AL. 2024.Konseptet
utviklet i 6 av 10 kommunedeler. Torsdag 18.04-  DIR med orientering til eldrerådet om AL og satsningen
på Aktiv senior/60+

6. Teksten til Solidaritetsfondet blir oversatt til flere språk. DIR innhenter midler gjennom kommunes IMDI
midler, for profesjonell utførelse.
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7. 14.05 avholdes en nettverkssamling for paraidrett i Drammensregionen, et samarbeid mellom VIK og
DIR.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

16. april 2024

Per Fjeld-Olsen

657042ebfbd79eba1da04a2e

Anja Kristin Lønseth

6570666da99844ba4d428aba

Eirik Fossen

65781af6703854dfbd3eb759

Knut Arvid Syvertsen

65781af6703854dfbd3eb764

Mariann Eide

65781af6703854dfbd3eb74e

Runar Martin Dammen

65781af5703854dfbd3eb743

Terje Vold

65781af6703854dfbd3eb76f

Per Fjeld-Olsen

2024-04-23 05:52 UTC

657042ebfbd79eba1da04a2e

Anja Kristin  Lønseth 

2024-04-22 08:04 UTC

6570666da99844ba4d428aba

Eirik Fossen

2024-04-22 07:38 UTC

65781af6703854dfbd3eb759

Knut Arvid Syvertsen

2024-04-22 09:42 UTC

65781af6703854dfbd3eb764

Mariann Eide

2024-04-24 07:25 UTC

65781af6703854dfbd3eb74e

Runar Martin Dammen

2024-04-22 08:06 UTC

65781af5703854dfbd3eb743

Terje Vold

2024-04-24 19:21 UTC

65781af6703854dfbd3eb76f
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Følgende skal signere at protokollen er lest:

Geir Vetterstad Skinnes

65703d83e6fda2ba35d40555

Lars-Erik Olsen

657819fe672b7cdfd5b70f80

Geir Vetterstad Skinnes

2024-04-22 07:14 UTC

65703d83e6fda2ba35d40555

Lars-Erik Olsen

2024-04-29 07:57 UTC

657819fe672b7cdfd5b70f80


